
Protokół 

z zebrania wiejskiego sołectwa Kaczek 

Zebranie odbyło się 20 września 2021r. o godz. 1700 w świetlicy wiejskiej w Kaczku. Na ogólną 

liczbę 75 mieszkańców sołectwa w zebraniu wzięło udział 15 osób, a więc więcej niż 1/10 

stałych mieszkańców. 

Zebranie odbyło się w I terminie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Ponadto udział w zebraniu brali: 

1) Tomasz Waruszewski – Wójt Gminy 

2) Marian Hincman – Sołtys wsi Kaczek 

3) Zbigniew Podwojewski – Radny Gminy 

4) Marta Szwechowicz – pracownik Urzędu Gminy 

 

Porządek zebrania: 

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania. 

2) Sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady sołeckiej za 2020 rok. 

3) Informacje z bieżącej działalności Wójta Gminy. 

4) Wnioski i zapytania. 

5) Zakończenie zebrania. 

 

 

Ad.1 

Zebranie otworzył i przeprowadził Sołtys wsi Pan Marian Hincman, powitał zebranych  

i stwierdził ważność zebrania jak na wstępie protokołu. 

Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania. 

Nie zgłoszono żadnych uwag, ani dodatkowych punktów do porządku obrad. 

Porządek zebrania został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad.2 

Sołtys wsi przedstawił sprawozdanie z działalności Sołtysa i Rady sołeckiej za 2020 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 

 

 

Ad.3 

Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie przedstawił informacje z bieżącej działalności Wójta. 

 

• Podziękowanie mieszkańcom, za udział w akcji sprzątania gminy. 

• Informacja na temat zagrożeń wynikających z ASF. 

• Informacja o szczepieniach COVID, akcje promocyjne oraz zagrożenia . 

• e- usługi 

• Plany Gminy -  dalsza budowa dróg, sieć kanalizacyjna, przepompownie wody. 

 



 

Ad.4 

 

• Zgłoszono zastrzeżenia do systemu powiadamiania mieszkańców o zebraniach 

wiejskich. 

      Pan Wójt odpowiedział, że informacja o zebraniach wiejskich jest na plakatach, na stronie    

      internetowej Urzędu Gminy, ogłoszeniach w Kościele oraz sms do mieszkańców. 

• Mieszkańcy zgłosili problem z internetem. 

Pan Wójt odpowiedział, iż budowany jest internet światłowodowy. Opóźnia się inwestycja 

marszałkowska. 

• Mieszkańcy zgłosili problem dziur w drodze oraz potrzebę wylania asfaltu do końca 

wsi. 

Pan Wójt odpowiedział, że oświetlenie oraz naprawa drogi jest w planie, jednak jest to duża 

inwestycja uzależniona od środków finansowych. 

• Zgłoszono potrzebę kanalizacji wsi. 

      Pan Wójt odpowiedział, że planowana jest inwestycja, będzie przygotowywana    

      dokumentacja. Kanalizacja obejmie gęstą zabudowę wsi, wykaz od Sołtysa, które budynki   

      będą podłączone. Pan Wójt poinformował o obowiązku przyłączenia do kanalizacji. 

• Mieszkańcy zwrócili uwagę, że w niecałej wsi koszone są pobocza. 

 Pan Wójt odpowiedział, iż koszone są tylko ścisłe centra wsi.  

●  Mieszkaniec pytał o wyremontowaną świetlicę wiejską, komu ma służyć? Według 

mieszkańca nie wszyscy mogą korzystać ze świetlicy. 

Pan Wójt odpowiedział, że świetlica wiejska udostępniana jest zgodnie z regulaminem, 

dodał, że wjazd do świetlicy zostanie wyłożony kostką. 

●     Mieszkaniec zaproponował stworzenie miejsca postojowego dla grzybiarzy. 

Pan Wójt odpowiedział, że jest otwarty na propozycje. 

 

 

Na tym zebranie zakończono 

 

 

 

    Protokołowała                                                                             Sołtys Wsi 

Marta Szwechowicz                                                                   Marian Hincman 

 

 


